



### WADA Committee Vacancies 2011

August 16, 2010

Through WADA's policy of rotation, there are vacant positions on our Committees each year. WADA is now seeking nominations or reappointments for such positions in preparation for 2011.

These are - Athlete Committee (4 seats); Education Committee (4 seats); Finance and Administration Committee (2 seats); and Health, Medical and Research Committee (3 seats). Current composition of the Committees can be found [here](#).

WADA invites its stakeholders to explore within their respective regions and organizations encouraging the submission of worthy candidates for consideration to these positions. Submissions should include an appropriate letter of endorsement as well as a curriculum vitae providing full information relating to the individual's experience and expertise.

All nominations should be forwarded to WADA's Executive Office (fax +1 514 904 8743 or email [nicole.nezan@wada-ama.org](mailto:nicole.nezan@wada-ama.org)) by Friday 15 October 2010.

---

[facebook.com/wada.ama](https://www.facebook.com/wada.ama) | [http://twitter.com/wada\\_ama](http://twitter.com/wada_ama) | [youtube.com/wadamovies](http://youtube.com/wadamovies) | [flickr.com/photos/worldantidopingagency](http://flickr.com/photos/worldantidopingagency)

Read Play True Magazine online - [wada-ama.org/playtrue](http://wada-ama.org/playtrue) / Consultez le magazine Franc Jeu en ligne - [wada-ama.org/francjeu](http://wada-ama.org/francjeu)

---

### Sièges à pourvoir en 2011 au sein des comités permanents de l'AMA

Le 16 août 2010

Chaque année, conformément à la politique de rotation de l'AMA, des sièges deviennent vacants au sein des comités permanents de l'Agence. L'AMA lance un appel aux nouvelles nominations ou aux renouvellements de nominations pour les sièges à pourvoir en 2011.

Ces sièges concernent les comités suivants: Comité des Sportifs (quatre sièges); Comité Éducation (quatre sièges); Comité Finance et Administration (deux sièges); Comité Santé, Médecine et Recherche (trois sièges). Cliquez [ici](#) pour consulter la composition actuelle des comités.

L'AMA invite ses partenaires à consulter leurs organisations et régions respectives afin d'encourager la soumission de candidatures de qualité. Les propositions devraient inclure une lettre de présentation du candidat accompagnée d'un curriculum vitae afin que l'AMA soit en possession de l'ensemble des informations relatives à l'expérience et à l'expertise de la personne présentée.

Les propositions doivent être adressées à l'attention du bureau exécutif de l'AMA (télécopieur : +1 514 904 8743; courriel : [nicole.nezan@wada-ama.org](mailto:nicole.nezan@wada-ama.org)) avant le vendredi 15 octobre 2010.